
Interpellation om förstärkt fastighetsbolag och kommunala hyresrätter

I Mittsamverkans program för mandatperioden finns följande punkter med:

• Kommunens fastighetsbolag ska förstärkas och samlas i en organisation som utvecklar, 
äger och förvaltar verksamhetslokaler och bostäder.

• Vi vill tillskapa minst ett kommunägt hyresbostadshus som ska påbörjas under 
mandatperioden, där plan- och markförutsättningarna gör detta möjligt.

Nu har drygt halva mandatperioden gått och vi har inte sett några initiativ från Mittsamverkan för att
förverkliga ovanstående ambition. Inga medel för ändamålet finns heller avsatta i Mittsamverkans 
förslag till budget för 2021.

Våra frågor till kommunalrådet blir därför om Mittsamverkan menar allvar med sitt löfte om ett 
förstärkt fastighetsbolag och kommunala hyresrätter och, om så är fallet, hur man tänker gå tillväga
för att ro arbetet i hamn under mandatperioden.
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